
 

 - 1 - 

DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 18-01-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen,  
Peter van Berlo, Mariet Roelofs 

Adviseurs: Hay Engels, Hay Mulders 
Gasten: Ellen Jacobs, Geert Vogelzangs  

Afwezig m.k.: Luuk Haegens, Frenk Peeters, Patty Schurink 
Afwezig z.k.:  
Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Beschikbare frames Bericht in peelklokje Marco 18-01-2023  

2 Buurtcafe veileigheid Nagaan wat status is Hay 18-01-2023  

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug. De beste wensen voor 2023 
voor iedereen.  

Afmeldingen zijn binnen van Frenk Peeters, Luuk Haegens en Patty Schurink.  
 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Dorpsradenoverleg 
- Opschoondag 

- AED 
- Lorbaan verkeersveiligheid 
- Dorpsradenoverleg 

 
03. Verslag 16-11-2022 

- Twee kleine aanpassingen. ‘Van Dijk’ moet zijn ‘van Dijck’ (met ck) en er staat bij punt 3 
een typfout namelijk ‘heir’ in plaats van ‘hier’. Dit wordt aangepast.   

 
04. Lopende zaken 
- Wonen in America 

Aan de kerkbos: dit duurt en duurt. Er wordt gewerkt aan heet beeld en kwaliteitsplan, dit 
gaat volgende week naar het college. Hopelijk komt er dan meer vooruitgang.   

Op 17 januari was er een overleg over het eco-erf in America. Dit beoogde locatie is hiervoor 
de grond van familie de Kleine aan de Wouterstraat. Koen Houben is hiervoor kartrekker. Er 
waren 34 aanwezige bij het overleg waaronder ook toehoorders. De potentiële kandidaten 

worden geschat op 18/20 personen. Er is ongeveer ruimte voor 10 woningen. Bij de 
geïnteresseerde wordt nu een inventarisatie gedaan naar de wensen en behoefte om vanuit 

daar verder te kijken.   
 
- Flexwoningen 

Op 15 februari vindt een volgend overleg plaatst met de werkgroepleden. 
 

- Geluidschermen langs het spoor  
Geen nieuwe ontwikkelingen. Wel dat er een projectleider is aangesteld.  
 

- Vitaliteitscoöperatie America Left 
deze coöperatie valt onder de dorpscoöperatie. Er zijn twee nieuwe medewerkers aangesteld 

waardoor er nu vier mensen in dienst zijn. Gesprekken lopen om zorg, zoals thuiszorg, naar 
America te halen en dit in eigen beheer te doen.  
 

- Dorpscoöperatie  
Subsidies zijn aangevraagd. Subsidiekader is door de gemeente ‘on hold’ gezet. In 

dorpsradenoverleg is dit ook aan de orde gekomen. De subsidievoorwaarden worden opnieuw 
herzien en in maart hopen ze het concept hiervoor klaar te hebben. Er is nu wel aangegeven 
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dat het geen bezuiniging meer wordt, wat in eerste instantie als signaal af werd gegeven. Wel 

worden subsidies opnieuw/anders verdeeld.  
 

- Verkeer in America 
Wouterstraat – Gerardsmulderstraat, komt en evaluatie voor. Er wordt opgemerkt dat er veel 
op de stoep wordt geparkeerd.  

Op de Lorbaan staan sandwichborden en smileys die de snelheid meten. Dit is vanuit de buurt 
samen met de gemeente Venray en Horst aan de Maas opgepakt. Gevraagd wordt wat de 

vervolgstappen hierop zijn. Afgesproken dat Lisa navraag zal doen bij de gemeente.  
Op de Oude Peeldijk, hangt ook een smiley-bord.  
 

06. Ingebrachte agendapunten 
- Greenport Bikeway 

Fietspad is op plekken verzakt, Dit kijkt de gemeente na en zij zullen dit herstellen. Er komen 
ook extra hekken. 
 

- Dorpsradenoverleg 
Het verslag komt nog. Er is gesproken over de vliegbasis en procedure omtrent deze basis. 

De perspectieven nota accommodatiebeleid is behandeld. Ook is het onderwerp kermis aan 
bod gekomen, omdat ook zelfstandige kermissen hier een vergoeding voor willen krijgen. 
Momenteel loopt de kermis via de organisatie Kermis Gids, dit loopt niet op alle plekken goed. 

Voor 2023 moeten de dorpen het nog met de Kermis Gids doen, daarna is het even kijken. 
Over de kermis gesproken, Marco heeft voor de rups geïnformeerd om deze in 2023 weer in 

America te krijgen. De rups die vaker in America is geweest zat vol, maar hij gaat bij andere 
rups beheerders informeren.  
Verder is er tijdens het overleg besproken dat Ruth Linders de nieuwe beleidsmedewerker 

samenleving is en dit samen met Monique gaat doen.  
 

- Prioriteitsgelden Laptop dorpsraad 
Tijdens het overleg komt ter sprake dat de dorpsraad geen eigen laptop heeft om de notulen 
uit te werken en werkzaamheden te doen voor de dorpsraad. Er wordt afgesproken dat er 

wordt gekeken wat de kosten hiervoor zijn. Mogelijk kunnen we dit dan middels 
prioriteitsgelden aanschaffen.  

 
- AED 

In America is nog 1 actieve AED. De gemeente is gestopt met het ondersteunen hiervan. 
Fluedo doet het onderhoud op de AED en de AED’s zijn vervolgens van een particulier. De 
zorgen van het niet meer beschikken over AED’s zijn voelbaar tijdens de vergadering. Het is 

op zijn minst wenselijk om bij het Leafhoes midden in het centrum op een centraal punt een 
AED te hebben. Er zou desnoods eventueel gekeken kunnen worden om middels 

prioriteitsgelden voor 1 AED te zorgen. Maar dat er veel ongeruste signalen zijn en dat de 
gemeente hier niets meer in wil doen, is erg zorgelijk. Lisa gaat navraag doen bij de 
gemeente wat het verhaal hierin is.  

 
- Opschoondag  

Vanuit de basisschool is nog geen reactie gekomen, of zij iets kunnen betekenen in het 
aandacht geven aan de opschoondag. Ellen heeft navraag gedaan bij studenten, die een 
maatschappelijke bijdrage/stage moeten doen. Mogelijk zijn er 4 studenten die hiervoor 

kunnen helpen, maar definitief bericht heeft Ellen nog niet.  
 

- Balgooien 
Dit is op zondag na de carnaval (26-2, om 11.00 uur) De potentiële adressen worden tijdens 
de vergadering doorgenomen. Huub zal deze benaderen. Een stel zijn bekenden van Ellen, zij 

zal daar navraag doen.  
 

- Vergader data 2023 
De vergadering blijft op woensdag staan. De zomertijd gaat vanaf april in.  
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In februari wordt op donderdag 16-2 de vergadering gedaan, omdat op 15-2 de bijeenkomst 

van de flexwoningen is.  
 

07. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Uitnodiging Dialoogsessie: IN, op 28-2 (gaat over gezonde leefomgeving) -> Marco heeft 
zich hier voor aangemeld.  

- Uitnodiging Gröts op ozze cultuur: is op 15 maart. De officiële uitnodiging en meer 

informatie volgt nog.  
- Carnaval: hiervoor is de uitnodiging binnen gekomen voor de receptie van prins Rick. Vanuit 
de jeugd is geen uitnodiging gekomen. Uit overleg blijkt dat er bij de recepties altijd wel een 

of meerdere bestuursleden van de Dorpsraad aanwezig zijn. Zij zullen even afstemmen om 
dan namens de Dorpsraad een hand te geven.  

- Verslag Leafhoes is binnen, hiervan heeft iedereen kennis kunnen nemen.  
 
08. Rondvraag 

Geert: vraagt of er nu een laptop voor de dorpsraad wordt aangeschaft. Aangegeven dat we 
dit gaan bekijken, wat de kosten zijn en dat hier een voorstel voor wordt gemaakt.  

Mariet: Geeft aan dat er een aanvraag komt voor een kindermarkt.  
  
09. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:23 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 
 


